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Artikel 40-vragen PFAS-norm

1 november 2019

Geacht college.

1.

In afwachting van uw antwoorden, vriendelijke groet.

Namens Fractie GroenLinks 
Frans-Bauke van der Meer

2.
3.
4.
5.

Heeft het college kennisgenomen van genoemd bericht en kan het aangeven in hoeverre het daarin 
vermelde voor wat Dordrecht betreft, juist is?
Hanteert Dordrecht vooralsnog de norm van 0,1 microgram per kg? Zo nee, waarom niet?
Als Dordrecht een afwijkende norm hanteert, welke is dat dan en hoe is die norm onderbouwd?
Als Dordrecht een afwijkende norm hanteert, wanneer heeft de Raad daar dan mee ingestemd?
Is het college bereid eventuele toekomstige aanpassing van de norm vooraf onderbouwd aan de 
Raad voor te leggen?

In de vergadering van de Commissie Fysieke Aangelegenheden van 30 november 2019 heeft de 
wethouder in antwoord op een vraag van de heer Noldus (VVD) over het aanpassen van de norm voor 
PFAS in te verplaatsen grond gesteld dat nu eerst landelijk beleid op dit punt wordt afgewacht. Op de 
site van BNR (zie Dordt Kort 159) wordt Dordrecht echter genoemd als een van de gemeenten die de 
strenge PFAS-regels zouden omzeilen. Volgens het bericht mag dat op basis van het Besluit 
Bodemkwaliteit als het wordt onderbouwd en de Raad ermee instemt.
Dit brengt ons tot de volgende vragen.
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